

《单词百科:landholder是什么意思?landholder怎么发音?landholder的解释和用法》

英语单词landholder是什么意思?landholder怎么读?landholder怎么发音?简答网为您整理了landholder的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



landholder怎么读

landholder的读音:[ˈlændhɪd(r)]

landholder的意思

1、n.地主，土地拥有者;

landholder的近义词

1、landlord n.房东，地主;店主;

- 2、landowner n.土地拥有者;地主;
- 3、owner n.物主, 所有人;
- 4、property owner 业主;
- 5、proprietor n.所有人, 业主;地主;

landholder的双语例句

1、This mace is quite similar with brother wu's Liao mace in ware shape, old! Is it also unearthed in the yard of landholder?

这铜器型和无老大辽代铜颇为相象, 够年份了! 也是从地主大院出土的吗?

2、It is the national well-known original Mashi Landholder Group Manor as well as the biggest national cave manor.

是闻名全国的原马氏地主集团庄园, 也是全国最大的窑洞庄园。

3、Born on a sugar plantation in eastern Cuba on August 13, 1926, Fidel Castro Ruz was the son of a Spanish immigrant landholder and a household servant.

菲德尔.卡斯特罗1926年8月13号出生在古巴东部一个甘蔗种植园, 父亲是一个从西班牙移民到古巴的种植园主, 母亲是一个家庭佣人。

4、Land was seemingly limitless in extend and, therefore, not highly priced, and almost every colonist wanted to be a landholder.

土地似乎广阔无垠, 因此价钱不高, 而几乎所有的殖民地人都想成为土地拥有者。

5、After middle period of Qing Dynasty, the proprietorship of soil was changed from patrician to fresh landholder, and management method was changed from slavery to tenancy.

清朝中叶以后出现旗地向民地转化的趋势, 经营方式则由传统的农奴制向租佃制转变。

以上是简答网为您整理的landholder怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/landholder>

